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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 24/10 2023 kl. 16.30– 19.00 
Sted: Nymarken Skole og Børnehus 
 
Afbud:  
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

16.30-
17.00 

1.  Suppleringsvalg 
 
Følgende forældre stillede op og blev del af 
bestyrelsen: 
 
Maria Hovgaard (mor til Frida-Sofie 0. kl.) 
Kim Boesen (far til Aura fra 0. kl.) 

17.00-
17.05 

2.  Godkendelse af referat og dagsorden. 
Godkendt. 
 

17.05-
17.35 
 

3.  Kort oplæg om bestyrelsesarbejdet (O) 
Skoleleder giver et kort oplæg om bestyrelsens 
beføjelser og formand supplerer med, hvad vi på det 
seneste har været optaget af.  
 
Skoleleder præsenterede oplæg. 
  

17.35- 
17.50 
 

4.  Samarbejde med elevråd (D) fra årshjul 
Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter. Bestyrelsen 
drøfter, hvordan vi får det bedste samarbejde. 
Punktet blev udsat da elevrådsrepræsentaterne ikke 
var tilstede. 
 

17.50-
18.15 

5.  Skolens arbejde med kvalitet (D) fra årshjul 
Skoleleder orienterer om skolens testsetup. 
Skoleleder gennemgår netop offentliggjort materiale 
fra Børne- og Undervisningsministeriet (Er lagt på 
Aula). Endvidere orienteres bestyrelsen om 
målingerne i TOPH-projektet. 
 
Skoleleder præsenterede skolens testsetup og de 
resultaterne af de seneste testmålinger. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3 18.15-
18.30 

6.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7.  

Status på Nymarken Skole og Børnehus  

• Ledelsen 
Evaluering af jubilæumsuge. 
Igangsættelse af projekt TOPH-Skolebørn 
I forbindelse med projekt ”Generation Sunde 
Børn” arrangeres Workshop for foreninger.  
Der igangsættes et arbejde omkring 
Kernefortælling på SFO-område 
 

• Børnehaven  

Aldersopdelte aktiviteter, hvor miniputter har 

været på værkstedet,  

Mellemgruppen til Krop og musik og Banden har 

været til Natur og udeliv. 

Motionsdag med diplomer og seje børn, 

Banden der har lavet udstilling og med forældre 

deltager i Høstfesten i SFO. 

Budgetforlig som også fremgår af referatet fra 

bestyrelsesmødet. 

Ny bestyrelses med 7 forældre medlemmer. 

Dialogmøde d. 25. oktober med børne / skole 

udvalget.  

Omstrukturering i huset da Yasmin og Allan er 

sygemeldte.  

Signe er på Naturgrotten da vi har fået en dygtig 

Pau studerende Louise som er på Mekanikken 
 

 

• SFO 
Høstcafe - evaluering 

 

• Forældre 
Intet at bemærke. 
 

 

• Bestyrelsen 
Rundt på forældremøder – evaluering 
Møde med lokalråd 

 
Kommunen  
Intet at bemærke. 
 

 

• Elevrådet 
Ikke tilstede 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3  

 8.  Punkter til næste møde: 
Tilbagemelding fra forældremøder: 

• Sikker skolevej 

• Lejrskoler 

• Skolefoto 
Samarbejde med elevråd (D) fra årshjul 
Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter. Bestyrelsen 
drøfter, hvordan vi får det bedste samarbejde. 
 
 

 9.  Fælles mødedel 
 

1) Formænd orienterer om resultat af møde med 
udvalgsformand, dirketør og ledere den 28/9 
om Landsbyordninger og den nye 
dagtilbudsstruktur. 
 
Peter og Tina fortalte om mødet, og at 
bestyrelserne vil få en tilbagemelding fra 
forvaltning/udvalg. 
 
Bemærkninger: 
Det er vigtigt for bestyrelserne, at 
kompetence/ ansvarsområderne bliver 
fastlagt, så det står klart, hvilke forhold der 
behandles i Landsbyordningerne og hvilke 
forhold, der skal behandles i 
daginstitutionermes bestyrelse. 

 
 

2) Gensidig orientering. 
Orientering 

 

 10.  Evt. 
 

19.00 11.  Slut 
 

 
 
 


